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Hajdúszoboszló költség-
vetése a fejlesztésekre 

koncentrál

A rendezvények sokféleségé-
ből választhatnak 2024-ben az 
itt élő lakosok és a városba ér-
kező vendégek. A Programok 
Hajdúszoboszlón: Földön, ví- 
zen, levegőben! című program- 

füzet eljut a hajdúszoboszló-
iak postaládájába is. Hajdú-
szoboszló minden évszakban 
kínál programot – erről tartot-
tak sajtótájékoztatót február 
28-án Czeglédi Gyula polgár-

mester, Majoros Petronella és 
dr. Kovács Gergely alpolgár-
mesterek, valamint Borsi Csa- 
ba, a művelődési központ igaz- 
gatója.

Programok földön, vízen, levegőben 

Hagyományosan február ti-
zenkilencedikén tartják a ma- 
gyar ápolók napját. Ezen al-
kalomból városunkban is 
köszöntötték az e területen 
dolgozókat. A hajdúszobosz-
lói önkormányzat és a Járó-
beteg-Ellátó Centrum közö-
sen szervezett ünnepséget az 
egészségházban és a mentő-
állomáson egyaránt.

A Járóbeteg-Ellátó Centrum-
ban  Böcsödi István igazgató 
elmondta, általánosságban is 
igaz, de a munkatársaira ki-
fejezetten, hogy nagyon jó 
minőségű a szakápolók mun-
kája és szakmai felkészültsége. 
Örömmel tájékoztatta mun-
katársait, hogy a következő 
hónapban az anyagi megbe-
csülésük is emelkedik a kor-
mányzat által betervezett bér-
rendezéssel. - Emberfeletti az  
a munka, ami az orvoslás a  
gyógyítás mellett az ápolók 
részéről történik – emelte ki 
köszöntő beszédében Czeglé-
di Gyula polgármester, majd 
jelképes ajándékok átadásá-

val egyenként köszönte meg a 
megjelentek elhivatott mun-
káját. Többek között Nagy Ág-
nesnek is, aki azt mondta, hogy 
jóérzés és nagyon fontos szá-
mukra, hogy legalább egy év-
ben egyszer ebben a formában 
tiszteletet kapnak a város veze-
tőségétől.
A mentőállomáson harmincné-
gyen szolgálnak. A köszöntésen 
természetesen a beosztásból 
adódóan nem tudtak mindany-
nyian részt venni. Nekik is ha-
sonlóan köszönték meg a mun-
kát a város vezetői, mint a JEC 
ápolóinak. Gadóczy György ál- 

Ápolókat és mentősöket is köszöntöttek

lomásvezető anélkül, hogy ösz- 
szebeszélt volna Nagy Ágnes-
sel, ugyanúgy vélekedett erről 
a napról: „Nagyon jólesik ne-
künk, amikor kiemelik mun-
kánkat, illetve megemlékeznek 
rólunk”.

Írta: Horváth Róbert
Fotók: Tóth Imre

Folytatás a 11. oldalon
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Megalkotta a 2024. évi költségvetési 
rendeletét Hajdúszoboszló Város Ön-
kormányzatának Képviselő-testülete a 
február 22-ei tanácskozásán. A közel 
11,6 milliárd főösszegű tervben biz-
tosítottak a működési kiadások, és az 
elmúlt évek viszontagságai közepette 
folytatott munka gyümölcse beérik, 
számos fontos beruházás végre meg-
valósulhat. A képviselők ezen a soron 
következő ülésen huszonhét napirendi 
pontot tárgyaltak meg.

A jogi szabályozás szerint az önkormány-
zati költségvetéseket negyedévenként 
módosítani kell. Ennek eleget téve első-
ként az elmúlt évi pénzügyi tervet módo-
sította a hajdúszoboszlói képviselő-tes-
tület a február 22-ei ülésen. A legutóbbi 
változtatásokkal a tavalyi előirányzat to-
vábbi 96,3 millió forinttal növekedett.

Az előkészítési folyamat befejeződött, a 
szakbizottságok után a képviselő-testület 
elé került az idei költségvetés tervezete. 
Czeglédi Gyula polgármester a főbb szá-
mokat ismertetve elmondta: a több mint 
11,5 milliárdos költségvetésből hétmilli-
árd forint a működési kiadás. A bevéte-
lek között a helyi adókból 36%-kal többet 
terveztek az elmúlt évihez képest, a nor-
matív állami támogatás 26%-kal emelke-
dik. Vagyonhasznosításból 17%-kal ter-
veztek többet a tavalyihoz képest. 
Az intézmények működtetési kiadásai 
11%-kal növekednek, míg a különféle 
városüzemeltetési feladatokra 19%-kal, 
szociálpolitikai célokra pedig 12%-kal 
több jut. - A városi költségvetés a fejlesz-
tésekre koncentrál – hangsúlyozta a pol-
gármester. Így a felhalmozási kiadás ösz-
szességében 4 milliárd 342 millió forint, 
és ez közel 40%-kal több a 2023. évinél. 
Az évenkénti közterület-felújítási keret-
ben pedig 120 millió forintot terveznek. 
Hozzátette továbbá, hogy a Hungarospa 
15%-kal több területhasználati díjat fog 
befizetni az önkormányzatnak, másfelől 
a turisztikai nonprofit kft. működéséhez 
15%-kal többet kaphat. A teljességhez 
tartozik, hogy a tartalékkeret szűkös, 45 
millió forint. – Sikeres, jó költségvetést 
tudunk 2024-ben végrehajtani – össze-
gezte véleményét Czeglédi Gyula.

A költségvetés vitájában Kovács Gergely 
alpolgármester azt mondta, legutóbb 
2020-ban volt ilyen optimista a pénzügyi 
terv elfogadásakor, az ismert történések 
után erősebben jött ki a város az elmúlt 
négy évből. Hozzáfűzte, az idén is hiteltől 
mentes költségvetést terveztek. Így a sta-
bilitás, a pénzügyi egyensúly megterem-
tésének évei után a 2024. a beruházások 
éve lesz Hajdúszoboszlón. Régi adóssá-
gokat törlesztenek ezekkel a várva várt 
fejlesztésekkel. 

Kanizsay György hozzászólásában szer-
vezetük, a Hajrá Hajdúszoboszló Egye-
sület képviselőinek módosító javaslatait 
sorolta. Többek között kifejtette, hogy a 
külterületen a lakott dűlőutakon keveslik 
a lámpatestekre tervezett 2,5 millió forin-
tot, ugyanígy a külterületi utak javítására, 
belterületen a kátyúzásra, a közterületek 
felújítására szánt keretet is. Érintette azt a 
javaslatot, mely szerint Hajdúszoboszlón 
is ingyen utazhassanak a tanulók a tö-
megközlekedési eszközökön. E témában, 
mint elhangzott, előterjesztés készül. 
Jónás Kálmán a Vitézi Rend Katasztrófa-
védelmi Századának javasolt támogatás-
kiegészítést. 
Kocsis Róbert azon véleményének adott 
hangot, hogy az összes igényt figyelembe 
véve másfél milliárd forint kellene még a 
költségvetéshez.
Majoros Petronella arról szólt, hogy a 
művelődési központban javulnak a mű-
ködési feltételek, gépjárművet vehetnek, s 
takarékoskodhatnak azáltal is, hogy nem 
kell pavilonokat bérelni a rendezvénye-
ikhez. A múzeum számos új programot 
kínál, ehhez a fedezetet biztosítják. A ci-
vilek támogatására 8 millióval többet for-
dít az önkormányzat ebben az évben. Jut 
a Szilfákalja-Bányász utcai pálya felújítá-
sára, továbbá újabb térfigyelő kamerák 
telepítésére.
A konkrét módosító indítványok több-
sége nem kapta meg a szükséges szava-
zatszámot. De mind a tizenegy jelenlévő 
képviselő egyetértett azzal, hogy az intéz-
mények személyi juttatásaival kapcsolatos 
előterjesztést márciusban megtárgyalják. 
A befogadott, illetve elfogadott módosí-
tásokkal a 2024. évi önkormányzati költ-
ségvetési rendeletet három tartózkodás 
mellett elfogadta a képviselő-testület.

A továbbiakban a helyi autóbusz-köz-
lekedési menetrend módosításáról ha-

tároztak. A Volánbusz a januári ülésen 
meghozott önkormányzati döntés alapján 
készített előterjesztést. A képviselő-testü-
let azt a javaslatot fogadta el, mely szerint 
a Nyíregyháza felől érkező intercity vo-
natokhoz csatlakozás érdekében az 1-es 
buszjáratok a vasútállomástól az eddigi 
óra 20 perc időponthoz képest 10 perccel 
később induljanak vissza a városba.

A képviselő-testület megtárgyalta és jó-
váhagyta a Hungarospa Hajdúszoboszlói 
Zrt. ez évre készített üzleti tervét is. Hoz-
zászólásában Kovács Gergely rámutatott, 
hogy a társaság 600 millió forint értékű 
energetikai fejlesztése komoly megtakarí-
tásokat fog eredményezni. Az előterjesz-
tés kapcsán elhangzott, hogy az 1. számú 
gyógyvízkútnál a Hungarospa a gyógyvíz 
megtalálójának adózva emlékpark létre-
hozását tervezi.

A továbbiakban a képviselők jóváhagyták 
a Hajdúszoboszlói Turisztikai Nonprofit 
Kft. ez évre szóló üzleti tervét és marke-
tingtervét. Emellett megszavazták az első 
félévben tervezett marketingakciók és 
kampány megvalósításához szükséges 37 
millió forintot.

A Kovács Máté Városi Művelődési Köz-
pont és Könyvtár elkészítette a jogsza-
bály szerint kötelező szolgáltatási tervét 
a 2024. évre, melyet szintén támogatott a 
fenntartó. Mint elhangzott, az éves prog-
ram erre épül.

A Hajdúszoboszlói Sportegyesületnek 
120 millió forint MLSZ-támogatással le-
hetősége nyílik lefedetni a Kemping u. 
1. alatti ingatlanon korábban megépült 
rekortán futballpályát. A HSE kérelmére 
a fejlesztéshez tulajdonosi hozzájárulását 
adta a képviselő-testület. Kérdésre vá-
laszolva Katona Imre, a HSE elnöke el-
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mondta, a pálya könnyített vázszerkezetű 
tetőfedést kap. 

A civil szervezetek tevékenységének tá-
mogatása érdekében döntöttek a képvi-
selők a nyílt  pályázat meghirdetéséről. 
Évente mintegy 71 civil szervezet, ala-
pítvány él a keret nyújtotta lehetőséggel, 
egyharmaduk sport-, a többi kulturális, 
életmód, szociális tevékenységi körben. 
Mindezzel gazdagítják a város életét. A 
tapasztalatok szerint a szervezetek egy 
részének gondot okoz a pályázatoknál 
meghatározott 30% önrész – mondta 
el Majoros Petronella alpolgármester. 
A képviselő-testület a kiírásban a civil 
önerőt 20%-ra csökkentette, amit saját 
munkavégzéssel is igazolni lehet. Ez év-
ben 8 millióval több, 50 millió forint ke-
ret áll rendelkezésre a civil  költségvetési 
soron.

Nem növekednek az étkezési térítési dí-
jak a bölcsődében és a szociális szolgál-
tató intézménynél. A nyersanyagnormát 
azonban megemelik – ismertette Biró 
Anita, az önkormányzat egészségügyi és 
szociális bizottságának elnöke. Az előter-
jesztéssel képviselőtársai is egyetértettek. 
A nyersanyagnorma növelésével javul az 
étkeztetés színvonala ezen intézmények-
ben. 

Az M11 jelű  településrendezési módo-
sításhoz igazította a képviselő-testület a 
helyi építési szabályozásról szóló rendele-
tét is. A módosítás lényegében a 4. számú 
főút Hajdúszoboszló és Debrecen közti 
négysávosításával kapcsolatos állami be-
ruházás előkészítéséhez szükséges, mert a 
keleti felhajtónál körforgalom fog épülni.

Vagyont érintő témák között a képviselő-
testület négy önkormányzati ingatlan ér-
tékesítésének meghirdetéséről határozott 
árverés útján. 

Lemondtak továbbá az elővásárlási jog-
ról, hogy a Luther utca 47. szám alatti 
ingatlanon lévő hét magántulajdonú ga-
rázs közül most ötöt megvásárolhasson a 
városgazdálkodási zrt.

Támogatták a Hajdúszoboszlói Gyer-
meksziget Bölcsőde kérelmét, így az 
intézmény mellett tavaly megvásárolt 
ingatlanon álló épületet raktározásra ren-
delkezésre bocsátják. 

A Berettyóújfalui Szakképzési Centrum 
a Közgazdasági Technikum átfogó fel-
újításához kezd, ezért egyetértettek az-
zal, hogy a 2019 júliusában megkötött 
vagyonkezelési szerződés módosításával 
a BSZC vagyonkezelésébe adják az intéz-
mény területén található szolgálati lakást. 

Licitálással, ismételten bérbeadási céllal 
meghirdetik a Liget utca és a Böszörmé-
nyi utca sarkán lévő, jelenleg 1,2 hektáros 
ingatlant.

A Bercsényi utcán két ingatlan mögötti, 
131 négyzetméternyi, korábbi vízelvezető 
árok értékesítésével is egyetértettek. 

Elfogadták a tanácskozáson a József Atti-
la utcán készülő új épület beruházójának 
felszínivíz-elvezetési kérelmét is. 

Az idei intézmény-felújítási keretre ed-
dig beérkezett kérelmek elbírálására négy 
képviselő és három hivatali szakember al-
kotta munkacsoportot hoztak létre.
Szintén munkacsoportot alakítottak, ösz- 
szesen tíz képviselő és szakember rész-
vételével a beruházásokról szóló törvény 

figyelembevételével a tervezett keret-
programba javasolt projektek meghatá-
rozására. 

Sürgősséggel határoztak a Pávai Vajna 
Ferenc Általános Iskolában feltárt súlyos 
csőtörési probléma megoldásáról. A fű-
téscsövek cseréjére a kritikus részen 1,9 
millió forintot fordít az önkormányzat.

A társasházak felújításának támogatásá-
ról szóló 9/2020-as önkormányzati ren-
delet módosítására is sor került. Így mos-
tantól azok a társasházak, amelyek már 
pályáztak, a beszámolójukat követően öt 
év múlva nyújthatnak be újabb kérelmet.

Az elmúlt évről szóló turisztikai beszá-
moló is a képviselő-testület elé került. 
Sléder Tamás aljegyző, adó- és rendészeti 
irodavezető  előterjesztésében szintén az 
elmúlt öt év adatait vetették össze.  Az 
NTAK-adatok szerint tavaly Hajdúszo-
boszló volt a leglátogatotabb vidéki te-
lepülés Siófokot követően. A városban 
1 millió 126 ezer 410 vendégéjszakát re-
gisztráltak. 

A képviselő-testület tudomásul vette a 
két ülés közötti eseményekről készített 
polgármesteri tájékoztatást. Napirendre 
tűzték továbbá a Hungarospánál öt évvel 
ezelőtt történt bűncselekménnyel kap-
csolatos igazgatósági tájékoztatót, melyet 
elfogadtak. 

Jónás Kálmán kérésére a képviselők tá-
mogatták a Jázmin és Liliom utcákat ösz-
szekötő járda szélességének bővítését 110 
cm-ről 150 cm-re, amelynek forrását a 
városi költségvetés közterületek felújítása 
keretből biztosítják.

A tanácskozás az esti órákban, interpellá-
ciókra adott válaszokkal és újabb kérdé-
sek, interpellációk elhangzásával zárult.

Írta: Tibai Irma
Fotók: Tóth Imre



Sokféle közösség, csoport várja a lakosokat!
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Ismerd meg civil közösségeinket! - Ezzel a 
felhívással indult útjára február közepén az 
a nagyszabású sorozat, melynek keretében 
47 különböző kulturális, sportegyesület és 
sokféle alkotó kisközösség mutatkozik be az 
érdeklődőknek. 
Ez a roadshow azonban nem pusztán be-
mutatkozás, hanem kedvcsináló a hajdúszo-
boszlóiak számára ahhoz, hogy ha kedvük 
szottyan bekapcsolódni a helyi közösségi tár-
sas életbe, akár a kultúrába, az alkotás sok-
féle formájába vagy éppen mozgásra vágy-
nak, sportolni szeretnének egy közösségben, 
könnyebben választhassanak a gazdag palet-
táról. 

A Civil roadshow február 16-án a BSZC Köz-
gazdasági Technikumában startolt. A HSE, 
azaz a Hajdúszoboszlói Sportegyesület a gyer-
mek és ifjúsági fociutánpótlás-csapatokat is 
működteti, 14 sportágat, illetve szakosztályt 
foglal magába. Már az első helyszínen is be-
mutatkoztak, s mint Markovics Andrea elnök-
ségi tag elmondta, minden lehetőséggel élnek 
a roadshow keretében. Majoros Petronella 
kultúráért is felelős alpolgármester örömmel 
nyugtázta, hogy minden helyi általános és 
középiskola kapcsolódik a roadhow-hoz. A 
Thököly-iskolában főképp ügyes lányok, az 
Evidance sporttáncosai és a Főnix-mazsoret-
tek, az előtérben pedig a Főnix Versmondó Kör 
tagjai, az udvaron a Hajdúszoboszlói Önkéntes 
Tűzoltó Közhasznú Egyesület tagjai várták a 
gyerekeket. Nem lehet elég korán kezdeni, akár 
már gyermekkorban megfogalmazódhat, mi-
lyen hivatást választ valaki! A második héten a 
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Gönczy- és a Pávai-iskolában robogott tovább 
a roadshow az érdeklődő ifjúság örömére. 

A szombat délelőttökön, február 17-én és 24-
én a művelődési központ nagy közösségi terei-
ben és az épülete körül ismerkedhetett a város 
apraja-nagyja a civilekkel. Elsősorban a rende-
ző művelődési központ által biztosított egy-egy 
asztalnál várták a látogatókat, de a látvány- és 
sporttáncosok, a néptáncosok, a citerások, a 
sportolók bemutatói még hangulatosabbá va-
rázsolták ezeket az órákat.
Az önkormányzat 2019-től épített ki kapcso-
latot és alakított ki párbeszédet a helyi civil 
közösségekkel. Ennek az együttműködésnek, 
összefogásnak köszönhető a Szoboszlói Nyár 
programsorozat is. 
A Civil roadshow ötletadója, Majoros Petro-
nella folyamatosan figyelemmel követi az or-
szágosan egyedülálló sorozat megvalósulását, 
és Czeglédi Gyula polgármester is örömmel 
találkozott ezúttal e rendezvény keretein be-
lül a helyi kisközösségek jelenlévő képviselői-

vel. Február 24-én, tevékenységüket méltatva 
azt hangsúlyozta, „talán az a legfontosabb, 
részünkről, mint városvezetők részéről, hogy 
ezeket az elképzeléseket akár szervezésben, 
akár adott esetben anyagilag, pénzügyileg is 
segítsük, de ne szóljunk bele”. 
Pezsgett az élet mindkét alkalommal! Irodalmi, 
művészeti, hagyományőrző csoportok, a vá-
rosszépítők, a sportágak között a shotokan és a 
kyokushin karateegyesületek, és további kiskö-
zösségek, köztük szakkörök, alapítványok, női 
klubok tevékenységével ismerkedhettek játé-
kos, interaktív formában is a betérők.

A roadshow a félidejénél tart. Március 8-9-én 
és március 22-23-án, péntekenként délelőtt is-
koláinkban a diákok, szombaton délelőtt pedig 
a művelődési központban a lakosok ismerked-
hetnek tovább személyesen a közösségekkel, és 
szembesülhetnek azzal, hogy milyen gazdag 
lehetőség kínálkozik a szabad idejük hasznos 
eltöltésére Hajdúszoboszlón.

Írta: Tibai Irma
Fotók: Tóth Imre

A pályázat beadásának helye, illetve címe: Fehér Ad-
rienn ügyintézőhöz személyesen a Hajdúszoboszlói 
Polgármesteri Hivatal A/108. sz. szoba 
(Tel: 06 70 489 4639) 

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS

Hajdúszoboszló Város Önkormányzata

civil szervezetek tevékenysége  
támogatására a 2024. évben

Részletek: www.hajduszoboszlo.eu.

Beérkezési határidő: 
2024. március 22. (péntek) 12.00 óráig 

illetve postai úton a Hajdúszoboszlói Polgármesteri 
Hivatal, 4200 Hajdúszoboszló, Hősök tere 1. 
címre a „Civil szervezetek tevékenysége pályázat 
2024” megjegyzés feltüntetésével az adott határidőig 
történő beérkezéssel.
A támogatások kiutalása a szerződés megkötését 
követően két egyenlő részletben, május 15-e és szep-
tember 15-e után történik.



5Közélet  -  HirdetésHajdúszoboszló

Évtizedekig rendíthetetlenül foglalkozott a hajdúk 
történetével és Bocskai István fejedelem életútjával. 
Nevéhez számos településen emléktáblák, emlékosz-
lopok fűződnek. Rendszeresen publikált, könyveket 
írt. Cs Nagy Zoltán, Bocskai vitézlő hajdúja 94 éves 
korában befejezte földi küldetését, tettrekészsége, a 
múlt örökségének éltetése az utódokra vár.
Tősgyökeres hajdúszoboszlói nagycsalád legkisebb gyermeke-
ként látta meg a napvilágot 1930. január 1-jén. Büszke volt rá, 
hogy ő is, akárcsak Bocskai, az év első napján született. Felcse-
peredve az Egri Főiskolán szerzett magyar-történelem szakos 
diplomát. Tanított vidéken, majd a helyi leányiskolában. Közben 
megismerte élete párját, Székely Róza Évát, akivel 67 évig él-
tek házasságban. Csilla lányuk 1959-ben született.  A katedráról 
1962-ben átkerült a városi tanácshoz művelődési felügyelőnek, 
majd nyugdíjazásáig tanulmányi felügyelő.  1985-től tanácstag 
is volt.
A hajdúutód a rendszerváltó években meglátta a lehetőséget 
a hajdú hagyományok, a hajdú szellemiség újjáélesztésére. 
1989. május 12-én hasonló gondolkodású társaival megalapí-
tották a Hajdúszoboszlói Kört, melynek ügyvezető elnöke lett. 
A szervezet részéről bekerült az első képviselő-testületbe. Ez-
által még több eredményt sikerült elérni, így például 1991-ben 
az önkormányzat a város emléknapjává nyilvánította a lovas 
hajdúk Szoboszlóra letelepítésének évfordulóját, szeptember 
2-át. Később kifejezetten az egyetlen győztes magyar sza-
badságharc 400 éves évfordulójának méltó megünneplésére, 
a Bocskai-kultusz éltetésére megalapította a város határain 
kívül is rendkívül aktívan tevékenykedő Bocskai István Hagyo-
mányőrző Egyesületet. Hívó szavára sokan csatlakoztak szerte 
az országból. Kolozsváron táblát avattak Bocskai szülőházának 
falán, jártak Kassán, Szerencsen, s természetesen az 1604-es 
álmosdi-bihardiószegi csata helyszínén megtartott ünnepi ren-
dezvényeken. Cs Nagy Zoltán előadásokkal is hozzájárult Bocs-
kai nagyságának hirdetéséhez. Rendíthetetlenül és fáradha-
tatlanul tette a dolgát, kirándulásokat szervezett a fejedelem 
nevéhez fűződő helyekre, ünnepségekre. A hajdúszoboszlói 
Csanády-ház falán is táblát helyeztek el a tulajdonos hozzájá-
rulásával és örömére. Jól tudta, hogy a Csanádyak, akik három 

kapitányt adtak a Hajdúkerületnek, Bocskai István rokonsá-
gába tartoztak. A Hajdúkerület megalakulásának évfordulója 
Hajdú-Bihar vármegye napja, november 22-e, ilyenkor idehaza 
is ünnepségeket szervezett. 
Cs Nagy Zoltán munkásságáért számos elismerésben része-
sült.  2003-ban a magyar kultúra lovagja, 2013-ban megkapja a 
megyei önkormányzat Bocskai-díját. 2018-ban megválasztják 
Álmosd díszpolgárának, 2020-ban Szerencs tiszteletbeli pol-
gárának. 2021-ben Czeglédi Gyula polgármester a Hajdúszo-
boszló 1606 Emlékérem elismerést adományozza neki. 2023. 
augusztus 20-a alkalmából megkapta a Magyar Ezüst Érdemke-
reszt polgári tagozat állami kitüntetést, de ezt már nem tudta 
személyesen átvenni. 
Egészsége tavaly megromlott, s ez év február 4-én örökre 
elaludt. Az önkormányzat saját halottjaként február 20-án 
búcsúztatta őt Czető Norbert református lelkész,  Majoros Pet-
ronella alpolgármester. Eljött és búcsúztatta őt régi jó barátja, 
a nyúzóvölgyi csaták megrendezője, volt diószegi lelkész, Gel-
lért Gyula nagyváradi ny. esperes.
„Egy olyan világot élünk, amiben még hangosan acsarkodnak 
az ősi hagyományaink megbetegítői, toxikus ellenségei, és 
könyörtelenek a foglárjai. De minden kornak megvannak a 
vitézlői, akik bátran és karakánul elköteleződnek a hagyo-
mányok mellett, és megélve, egyben életben tartják azokat. 
Cs Nagy Zoltán ilyen ember volt: hagyományainkért és hagyo-
mányainkban élő. Büszke, viseletes harcos, a viseltes, tépett 
világban” – mondta búcsúztatójában Czető Norbert, a Hajdú-
szoboszlói Református Egyházközség lelkipásztora. 

Írta: Tibai Irma
Fotó: magánarchívum

Elhunyt a Bocskai-kultusz éltetője

Éljen a lehetőséggel, jusson ingyen 
izzókhoz, csökkentse a villanyszám-
láját és tegyen azért, hogy kevésbé 
terhelje a környezetet!
A LED fényforrások használata jelentős 
csökkenést jelent a villanyszámlában, és 
akár 10 éves élettartamának köszönhető-
en használója sokkal kevesebb hulladékot 
termel, mint az, aki hagyományos izzóval vi-
lágít. Egy átlagos magyar háztartásban 20 
db izzó található, mely a teljes villanykölt-
ség közel 1/3-át jelenti. Weboldalunkon 
- https://ledcsere.hu/ - található kalku-
látorunk segítségével néhány kattintással 
kiszámolható, éves szinten milyen megta-
karítást eredményez, ha korszerű izzókkal 
világítunk otthonunkban.

Hogyan lehet csatlakozni a prog-
ramhoz?
A ledcsere.hu oldalon a „Jelentkezés”-re 
kattintva néhány perc alatt regisztrálhat 
bárki, akinek a nevén van villanyszámla. 
Néhány adat kitöltését, illetve dokumen-
tum feltöltését követően a rendszer az 

A programba 
2024. március  31-ig 

lehet regisztrálni.

www.ledcsere.hu

A nagy érdeklődésre való tekintettel Hajdúszoboszló Város Polgármes-
teri Hivatala és a CYEB jóvoltából a LED-csereprogram ismét elérhető tele-
pülésünk lakosai számára. Kizárólag az regisztrálhat, aki az előző ütemben 
nem regisztrált.

ÚJRA INGYENES 
lakossági LED-csereprogram azoknak, akik 

AZ ELŐZŐ AKCIÓRÓL LEMARADTAK 

éves áramfogyasztás, valamint az ottho-
nában található izzók száma és használa-
ti ideje alapján kiszámolja, hogy az adott 
háztartás hány ingyenes LED-re jogosult.

FONTOS! 
A regisztráció utolsó oldalán átvételi 
helyként Hajdúszoboszlót  jelölje be!

A jelentkezéseket a CYEB munkatársai elle-
nőrzik, így ez igénybe vehet néhány munka-
napot. Az átvétel időpontjával kapcsolat-
ban pedig a regisztrációt követő hetekben 
kapnak e-mailt a jelentkezők. A regisztrá-
ció akkor válik véglegessé, ha a jelentkezést 
visszaigazoló e-mailben található linkkel 
jelentkezési szándékát megerősíti.

R

"Elmentem Tőletek, nem tudtam búcsúzni,
nem volt időm arra, el kellett indulni.
Szívetekben hagyom emlékem örökre,
ha látni akartok, nézzetek az égre."

4.
évfordulójára

MEGEMLÉKEZÉS

1932 - 2020

Fájó szívvel emlékezünk
KOCSIS ISTVÁN

halálának  

Lányai, veje és a család



De beszéljünk a jelenről és a 
jövőről. A 2019 októberében 
megválasztott új városvezetés 
egyik fontos célja volt a bölcső-
dei és óvodai ellátás színvona-
lának emelése. A bölcsődei ka-
pacitás régóta nem felelt meg az 
igényeknek, az intézmény teljes 
kihasználtsággal működött. A 
múlt évben megépült a Haj-
dúszoboszlói Gyermeksziget 
Bölcsőde Aprócska Bölcsődei 
Tagintézménye a Rákóczi utca 
70. szám alatti ingatlanon, ahol 
két csoportszobában 26 kis-
gyermeket tudnak fogadni.  Az 
Aprócska bölcsőde korszerű és 

energetikai szempontból is pél-
dás beruházás.
A gyermekintézmények sorá-
ban a nyolc hajdúszoboszlói 
tagóvoda közül hármat kor-
szerűsítünk és felújítunk a si-
keres pályázatainknak köszön-
hetően. A Törökdomb utcán a 
Lurkó óvoda 300 millió forint 
támogatásból újulhat meg ha-
marosan, a kivitelezővel már 
megkötötttük a feltételes szer-
ződést.  A Lurkó Óvoda épületét 
részben elbontják, átalakítják, 
illetve bővítik,  a megmaradó 
részt pedig teljeskörűen felújít-
ják. 

N i n c s  m e g á l l á s :  R e k o r d s z á m ú  f e j l e s z t é s  i n d u l  e l  H a j d ú s z o b o s z l ó n 
Az építések, kivitelezések idő-
szaka kezdődik meg 2024-ben 
a város életében az előkészítés 
folyamatai után. Köszönhe-
tő ez elsősorban annak, hogy 
az önkormányzat számos 
pályázata sikeres, így jelen-
tős támogatásokat nyert el. 
Emellett saját anyagi ereje rá-
fordításának köszönhetően is 
tovább épül a város.
 
Hajdúszoboszló eredményesen 
pályázott az európai uniós tá-
mogatásokra, és saját forrásból 
is jelentős fejlesztéseket valósít 
meg. A Terület- és Település-
fejlesztési Operatív Program 
Plusz - TOP Plusz - keretében 
ez idáig pontosan 2 milliárd 
632 millió 537 ezer 845 forintot 
nyert az önkormányzat.   Czeg-

lédi Gyula polgármesterrel be-
szélgettünk.

Egy élhetőbb város alapvető 
feltétele, hogy a közlekedést 
érintő és a nem megfelelő csa-
padékvíz-elvezetési problé-
mákra is megoldást találjunk. 
A TOP Plusz „Belterületi utak 
fejlesztése” című pályázatán 
500 millió forint támogatás-
ban részesült a Nyugati sor 
útfelújítása, a Szilfákalja 19-
31. és a 31-43. szám előtti bel-

Az Ady Endre utcai Ma-
nókert és a  Rákóczi utcai 
Bambínó óvodák energetikai 
fejlesztésére is pályázott a vá-
ros, melyek energetikai kor-
szerűsítésére összesen 279 
millió  forint támogatást si-
került elnyerni. Mindkét épü-
letet hőszigetelik, kicserélik a 
nyílászárókat, korszerűsítik 
a fűtést. A tetőszerkezetre 
napelemes rendszerek tele-
pítésével tovább csökkentjük 
az óvodák energiaigényét. A 
fejlesztések a komplexitásra 

törekszenek. Az óvodai szol-
gáltatás színvonala emelkedik 
az egészségesebb környezet 
infrastrukturális feltételeinek 
megteremtésével. 
Az iskolák konyháinak, ét-
termeinek felújítására saját 
forrásból az elmúlt években 
hatalmas összegeket költöt-
tünk a működőképességük 
biztosítása érdekében. Öröm-
mel tapasztaljuk, hogy az ál-
lami fenntartó is megkezdte 
a hajdúszoboszlói iskolák fel-
újítását. Ennek keretében a 

tak a legjobbak, mivel az előző 
városvezetés óriási összegeket 
költött el a választásokat meg-
előzően. A tartalékokat felél-
ték, elköltötték, majd ezt kö-
vetően jött a világjárvány és az 
energiaválság. Az a probléma, 
hogy korábban a források nem 
a kötelező feladatokra, nem a 
leghátrányosabb területekre, 
hanem látványberuházásokra 
összpontosultak, és ezzel együtt 
politikai-választási célokat szol- 

gáltak. A legtöbb iskola és 
óvoda elhanyagolt állapotú, 
műszakilag elavult, és a sort 
folytathatnám. Egy általunk 
felkért szakértő, aki megvizs-
gálta az intézmények energeti-
kai állapotát, azt mondta, hogy 
a kollégiumban található ka-
zánnak rég múzeumban len-
ne a helye, hasonlóan a 30-40 
éves gázkonvektorokhoz. Azt 
gondolom, ez a példa mindent 
elmond.

BSZC Bocskai István Szak-
képző Iskola, a Pávai Vajna 
Ferenc Általános Iskola ud-
vara megújult, és tervezik 
városunk egyik legrégebbi 
épületének a felújítását, ahol 
jelenleg a BSZC Közgazda-
sági Technikuma működik. 
A helyi egyházközség pedig 
a Gönczy Pál Református 
Sport és Két Tanítási Nyelvű 
Általános Iskola Puskin utca 
felőli épületének homlokza-
tát újította fel. 

Megépült az új bölcsőde, 
hamarosan 

korszerűsítenek 
három óvodát

Az utak és a csapadék-
víz-elvezetés fejlesztése 
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Először is szeretném elmon-
dani, hogy a 2019-es választást 
követően egy rendkívül rossz 
állapotban lévő intézmény-
rendszert örököltünk meg. A 
pénzügyi kondícióink sem vol-

Az elmúlt hónapokban Polgár-
mester Úr többször adott tájé-
koztatást a megvalósult vagy 
folyamatban lévő városfejleszté-
si projektekről. Mely területek a 
hangsúlyosak, hogyan fejlődik 
tovább Hajdúszoboszló?



Új ipari övezet kialakítására 
500 millió forintot nyertünk. 
Ehhez már 2020-ban hozzá-
kezdtünk, mert nem volt a vá-
rosban olyan szabad, egybefüg-
gő terület, ahol a vállalkozások 
beruházhatnak. Így a város bel-
területi részein, többségében a 
lakóházakhoz közel fejlesztet-
tek, s ezek konfliktusokat okoz-
nak a lakók és a vállalkozások 
között. 2020-ban és 2021-ben 
földterületeket vásároltunk a 
város déli részén. A Szováti 
útfél mellett egy saját tulajdo-
nú, közel 10 hektáros terület 
áll rendelkezésre betelepülő 

Az okos város megoldások 
arra utalnak, hogy olyan esz- 
közöket használunk, és olyan 
szolgáltatások fenntartását 
vállaljuk, amelyek élhetőb-
bé és komfortosabbá teszik 
a várost. Többek között el-
készült a terve egy térinfor-
matikai rendszernek, amely 
különböző modulok beépí- 
tésével segíti a hivatali mun-
kavégzést és a lakosok eliga- 

Az előző ciklusban a posta kör- 
nyékét próbálták megújítani, 
mely nem mondható túl sike-
resnek, hiszen a lakosság részé-
ről folyamatos a kritika a szű-
kös útfelület és a kevés számú 
parkoló miatt. Nemsokára a 
városközponthoz tartozó lakó- 
telepi, leromlott állapotban 
lévő területen számíthatnak a 
lakosok látványos fejlődésre. A 

A Hóvirág utca útburkolata is 
régóta várakozik, ezt szintén 
felújítjuk, és a csapadékvíz-el-
vezetők is megépülnek.  Erre 
már a TOP Plusz „Élhető tele-
pülések” című pályázatban ka-
pott támogatás nyújt fedezetet. 
Ebben a pályázati kiírásban 
más célok is támogathatók vol- 
tak, mint például a zöldinf-
rastruktúra, a közösségi és 
sportolási infrastruktúra fej-
lesztése, az okos város megte-
remtése. Ennek köszönhető- 
en 500 millió forintból meg-
valósul a Gázláng pálya teljes 
rekonstrukciója. A nagy kö- 
zösségi és sportmúlttal rendel-

ső út és parkolók felújítása, 
és a Kígyó utca útfelújítása, 
csapadékvíz-elvezetése, ivó-
vízvezeték-rekonstrukciója. 
Az elmúlt év második felére 
a Nyugati sor csapadékvíz-
elvezetését részben sikerült 
orvosolni, és megvalósult a 
csapadékvíz-elvezetők fejlesz-
tése a Bárány, a Hajdú, a Szík 

utcákban, de még maradt fela-
datunk ezen a területen. 
A pályázattal támogatott út-
felújítások az idén megkez-
dődnek. Tudjuk, hogy az utak 
állapotának javítására sokkal 
több pénzt kellene fordítani, 
de a sokéves lemaradást csak 
fokozatosan tudjuk bepótolni. 

kező területen 2,6 hektáron 
újul meg a zöldfelület. Egy 
igazi sport- és szabadidős lé- 
tesítmény jön majd létre.
Épül kézilabdapálya méretű 
rekortán pálya, cage ball pá-
lya, 400 m hosszú rekortán 
futópálya és szabadtéri kondi- 
park. Szándékunk, hogy ami-
képp a múltban, itt a jövőben 
is a tömegsportot támogassuk, 
a lakosság és a diákok igénye-
it teljesítsük. A megújuló zöld 
környezetnek, növényzetnek 
és a sportolási lehetőségeknek 
köszönhetően biztos vagyok 
benne, hogy a Gázláng pálya 
látogatott és kihasznált lesz. 

Szilfákalja és a Bányász utcák 
közötti területen a zöldfelület 
teljesen megújul, új fák telepí-
tése várható, korszerűbb lesz a 
közvilágítás és újak az utcabú-
torok. Miután ez a beruházás 
összefügg az előbbiekben em-
lített út-, parkoló-felújítással, 
-bővítéssel, a két fejlesztés ösz-
szehangolt megvalósítását kér-
tem a hivatali kollégáimtól.  

vagy helyi cégek fejlesztései-
nek fogadására. A projektnek 
köszönhetően a terület teljesen 
közművesített lesz és megfelelő 
úthálózattal ellátott. Minden 
feltétel adott lesz tehát ahhoz, 
hogy további munkahelyte-
remtő beruházások valósul-
janak meg Hajdúszoboszlón, 
melyek semmilyen módon 
nem érintik hátrányosan vá-
rosunk egészséges környeze-
tét, illetve turisztikai jellegét. 
Ezek azok a nyertes pályázata-
ink, melyeknek megvalósítása,  
megépítése az idén és jövőre 
megkezdődik.

Hangsúlyos a gazdaság- és vállalkozásfejlesztés is

zodását. A rendszerbe beil-
leszthető a földmérési alap-
térkép, a szabályozási tervek, 
s az is kiderül a felmérések 
során, hogy milyen a város 
közterületein a növényállo-
mány. A térképi ábrázolás mel- 
lett a fontosabb paraméterek-
kel - fajta, életkor, méret, ér-
ték, szükséges tennivalók stb. 
- is rendelkezni fogunk. Így a 
zöldfelületeink frissítése, gon-

dozása, fejlesztése sokkal egy-
szerűbbé és gazdaságosabbá 
válik. 

Az autósok segítségére lesz az 
okos parkolási rendszer. 
Szenzoros érzékelőknek és egy 
új városi applikációnak kö- 
szönhetően a parkolóhelyekre 
vadászó autósok problémájá- 
nak megoldása  és a zsúfoltság 
megszüntetése a cél. 

A bűnmegelőzés és felderítés 
érdekében a város főbb beve-
zető útszakaszaira rendszám-
felismerő kamerákat telepí- 
tünk, hogy ezzel is fokozhas-
suk a lakosság biztonságérze-
tét. Megújul a város közigaz- 
gatási honlapja is: új, modern, 
felhasználó-, illetve lakosság- 
barát felületre cseréljük a je-
lenlegi elavult weboldalun-
kat. 

Okos   város
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Parkrendezés és zöldítés a Szilfákalja és Bányász utca között

Élhető település



A múlt év végén készítettük elő, 
és ez év elején nyújtottunk be 
három új pályázatot a ROHU 
– Határon átnyúló együttmű-
ködések program felhívásaira. 
Fel szeretnénk újítani a Dó-
zsa György utca 7. szám alatti, 
Horogh-féle ház nevű ingat-
lanunkat. Itt az önkormányzat 
kötelező szociális feladatainak 
ellátását kívánjuk megolda-
ni, amit elődeink hosszú évek 
során sem voltak képesek tel-
jesíteni. A Járóbeteg-Ellátó 
Centrum tüdőgondozó épü-
letének felújítására és korsze-
rűsítésére is igényeltünk támo- 
gatást. A harmadik pedig egy 

A minél több pályázati siker 
mellett törekedtünk arra, hogy 
három nehéz gazdasági év után 
saját erőből, a lakosok régi-ré-
gi kéréseit orvosolva fejlesz-
szünk. Kiemelnék két nagyon 
fontos városi beruházást: Az 
egyik a Dózsa György – Baj-
csy-Zsilinszky - Nádudvari ut- 
cák útkereszteződésének lám-
pás csomóponttá alakítása. Min- 
denki számára ismert keresz-
teződésről van szó, amely több 
baleset helyszíne volt az elmúlt 
években. Fontosnak tartom 
megemlíteni, hogy ezek több-
ségében állami tulajdonú utak, 

Fontos fejlesztések a város saját erejéből is

de az önkormányzat  magára 
vállalta a tervezés és a kivi-
telezés költségét. Ugyanez a 
helyzet a Rákóczi utca - Tokay 
utca – Új utca útkereszteződés 
körforgalommá alakítása ese-
tében. Jelenleg a kereszteződés 
és a körforgalom tervezés alatt 
áll. Gyors és szakszerű munka-
végzést várok el ebben a tekin-
tetben is. A szükséges forrás 
440 millió forint, melynek biz-
tosításáról a képviselő-testület 
már döntött. Határozatunk ré-
sze  a Járóbeteg-Ellátó Cent-
rum parkolójának felújítása is, 
mert tovább ez sem elodázható.

turisztikai célú fejlesztés, mely- 
nek keretében a Szent István  
park és közvetlen környeze-
te,  a Harangház, a vakparkoló  
újulhatna meg. 
Az energiaválság ideje alatt in-
dítottuk el a geotermikus ener-
giában rejlő lehetőségek fel- 
térképezését. A korábbi város-
vezetések alatt sajnos ezzel ko-
molyabban nem foglalkoztak. 
Egy terv sem készült erről, pe-
dig energetikai szakértő volt az 
előző ciklus alpolgármestere. 
Az elmúlt hetekben készült el 
az erre vonatkozó szakmai ta-
nulmány, amelyet hamarosan 
a képviselő-testület elé tárok 

véleményezésre  és a szükséges 
döntések meghozatalához.
A közvilágítási hálózatunk 
szintén elavult és korszerűtlen, 
ezért ezen a téren is fejlesztünk. 
Korszerű LED-lámpatestekre 
fogjuk cserélni a 20 éves közvi-
lágítási rendszerünket. Ez a fo- 
lyamat már az idén megkezdő-
dik.
Összefoglalva azt mondhatom, 
hogy az elmúlt évek, évtizedek 
nehézségei, és az intézményhá-
lózatot elhanyagolt torz irányú 
fejlesztései ellenére a város fej-
lődése új szintre lép a követke-
ző években. Ezek a fejlesztések 
megerősítik Hajdúszoboszló 

vonzó, élhető település pozíci-
óját az itt élők és az ide látoga-
tók számára egyaránt. A városi 
infrastruktúra és közszolgálta-
tások fejlesztése mellett a fenn-
tarthatóság és az innovatív  
megoldások alkalmazása is 
hangsúlyos, és mindez nagy- 
ban hozzájárul Hajdúszobosz- 
ló jövőbeli boldogulásához, 
gazdagodásához. 
Az előttünk álló időszakban 
egy élhetőbb, modernebb és 
gazdaságilag erősebb telepü- 
léssé formáljuk Hajdúszo- 
boszlót. Ennek köszönhetően 
az egyik legdinamikusabban 
fejlődő város lehet Magyaror- 
szágon, melynek polgárai jól 
érzik magukat!

Jelenleg sem tétlenkedünk, feladatok sokasága áll előttünk
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Hajdúszoboszló is csatlako-
zott a Wass Albert felolvasá- 
sok hétvégéje címmel meg-
hirdetett országos rendez-
vényhez. Az erdélyi szárma-
zású magyar író és költő em- 
lékére életre hívott eseményt, 
a korábbiakhoz hasonlóan, 
városunkban ezúttal is a Haj-
dúszoboszlói Polgári Olvasó-
kör szervezte.

Közösen merültek el a kultú-
rában az irodalom és a Wass 
Albert műveit kedvelők feb-
ruár 24-én a Kovács Máté Vá-
rosi Művelődési Központ és 
Könyvtár olvasótermében. A 
húsz évvel ezelőtt útjára indí-
tott felolvasásnak kilenc éve 
részese Hajdúszoboszló is – 
emlékeztetett köszöntőjében 
dr. Kovács Béláné, az olvasó-
kör elnöke. 
A versfolyamhoz sokadik al-
kalommal a Főnix Versmondó 

Húszéves a felolvasó folyam

Kör is csatlakozott. Őket kép-
viselve osztotta meg gondola-
tait a rendezvényen Majoros 
Petronella alpolgármester, aki 
Bieliczkyné Buzás Éva emlékét 
méltatta.
Czető Viktória református 
lelkész felolvasta az esemény 
országos kezdeményezőjének 
üdvözlő levelét. Hegedűs Ger-
gely András írásában rávilá-
gított, hogy a húsz éve höm-
pölygő versfolyam a magyar 
szellem és lélek önkifejezése, 
önazonosságának helyreállí-
tása.
Igazi nóvum volt a felolvasá-
son a Gönczy Pál Református 

Sport és Két Tanítási Nyelvű 
Általános Iskola tanárainak és 
diákjainak jelenléte, akik első 
alkalommal csatlakoztak a ha-
gyományhoz. 

Az irodalmi napon megem-
lékeztek továbbá a négy éve 
elhunyt, hajdúszoboszlói szár-

mazású rádiós újságíróról, 
Szél Júliáról, a polgári olvasó-
kör alapító elnökségi tagjáról. 
Az évfordulót ünneplő ma-
gyar összefogásban idén 58 
közösség vett részt szerte a vi-
lágon. 

Írta: Sin Angelika
Fotó: Tóth Imre

Hajdúszoboszlói 
péküzembe

dolgozót keresünk 
azonnali kezdéssel.

Érdeklődni:  
06 30/9154-187

Tisztelt hajdúszoboszlói 

www.szoboszloreggeli.hu

Hajdúszoboszló
infó és rendelés:

Legyünk 

partnerek!

Kínálja vendégeinek 
szállását reggelivel!
Előző nap előrendelve, házhoz szállítjuk
a frissen elkészített reggeli csomagokat.

Reggel 7.00 és 10.00 óra között szállítjuk házhoz.

szállásadó!

A csomagban a bőséges reggelihez 
minden megtalálható. 

Csak forróvíz készítőre vagy mikróra 
van szüksége a vendégnek. (+36 70 572 7682

Írta: Bánhegyi Zoltán



* 3000 ellátottat kérdeztünk meg 2023-ban, akik közül 51,9% 5-ösre,
33,8% pedig 4-esre osztályozta az ebédünk minőségét.

HÍVJA INGYENESEN: 06 80 900 368

MINŐSÉGI NYUGDÍJAS EBÉD TAVALYI ÁRON
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Mosó- mosogató- és szárítógépMosó- mosogató- és szárítógép

PRÉM TAMÁS ( 20-213-3633

• javítás,

• szerelés,

• karbantartás,

• beüzemelés

• javítás,

• szerelés,

• karbantartás,

• beüzemelés

Patkó FogadóPatkó Fogadó

Hajdúszoboszló, Lovas-Mikes u. sarok

www.patkofogado.hu
( +36 70 572-7682

Vállaljuk családi, céges 
összejövetelek lebonyolítását, 
25-30 főig a Patkó fogadóban,

vagy kiszállítással 
Hajdúszoboszló területén.

Rendezvényhelyszín Hajdúszoboszlón!

szinte mindennapos problémák  
a modern társadalomban!

Kutykó  Zsolt • Hajdúszoboszló

 
Házhoz megyek bejelentéssel,  előre egyeztetett időpontban! 

Egész testre kiterjedő fájdalommentes 
könnyű csontkovácsolással, masszázzsal 

javítani lehet ezen az állapoton! 

 06-70-407-6557 
 kutykozsolt@gmail.com

 Telefon:
e-mail:

Gerincsérv, derékfájás, hátfájás, vállfájás, 
lumbágó, meszesedés, ízületi gyulladás, fejfájás... 



Készült Magyarország Kormánya megbízásából.

A gyermeket vállaló családok számára elindul a CSOK Plusz,  
amelyet új lakás vásárlásra és lakásbővítésre is lehet igényelni.  

A rendkívül kedvező, 3%-os hitel összege az 50 millió forintot is elérheti  
a vállalt gyermekek számától függően.

     kormany.hu       facebook.com/kormanyzat       youtube.com/user/kormanyhu

A kormány azért dolgozik, hogy a mostani rendkívüli időszakban  
is minden segítséget megadjon a magyar családoknak.

CSOK PLUSZ

2024ÚJ INTÉZKEDÉSEK

MK_ujintezkedesek_sajto_198x291_0222.indd   1 2024. 02. 22.   11:57:55
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Kultúra - Hirdetés Hajdúszoboszló

Programok földön, vízen, levegőben
11

Újak készítése, 
régiek felújítása 
rövid 
határidővel, 
garanciával.

SÍRKÖVEK, KRIPTÁK GRÁNITBÓL, MŰKŐBŐL

Ugyanitt ablak- 
és kerítéspárkányok.

Tel: 06/30-689-0228 •  06/70-672-1611 
BARTHA TEAM KFT.  Hajdúszoboszló, Nap utca 31.

e-mail: barthateam@gmail.com

0670/378-3260

Derényi Imre Hajdúszoboszló, Kölcsey u. 13.

Fogsorkészítés és -javítás

www.fog-technika.hu

FOGTECHNIKA

•
   
•
•
•
•
•
 

 Kutya, macska és mindenféle 
kisállat eledel és felszerelés
 élő eleség hüllőknek
 BARF nyers fagyasztott húsok
 akvarisztika
 minőségi kutyatápok és konzervek
 ingyenes szaktanácsadás!

Nyitvatartás:
H.-P.:  9-17.30; Szo.: 9-13

Vas.: Zárva

Hajdúszoboszló, 
Rákóczi utca 3-5.

06 30 860 2135Telefon: 

A Misty elhozza neked a Tamaris életérzést!Tamaris

Minőségi női cipőbolt Hajdúszoboszló szívében!

széles választékban, minden korosztály számára!

Nyitvatartás: Kedd-péntek 9-17 óráig, 
szombat 9-12-ig. (vasárnap-hétfő zárva).

• papucsok, • szandálok, alkalmi cipők, 
• félcipők, • sneakerek, • bokacsizmák

• 

Hajdúszoboszló, 
József Attila u. 6/C 17. üzlet

A nagy sikerű, hagyományos rendezvé- 
nyeken ismert előadókkal, sztárok- 
kal várják az érdeklődőket, és ter- 
mészetesen a könnyű-, a komolyzene, 
a színházi előadások kedvelőire is gon-
doltak a szervezők. Az önkormányzat 
számára fontos a kultúra támogatása, 
az idén két kulturális beruházás is el-
készül. 
Nagyon fontos, hogy már februárban 
be tudjuk mutatni a programokat, 
mert így a turizmus szereplői is rá 
tudnak ezekre szervezni – mutatott rá 
Czeglédi Gyula polgármester a műve-
lődési központban megtartott tájékoz-
tatón. A kulturális programok szerve-
zésére 165 millió helyett 203 millió 
forintot tud fordítani ez évben az ön-
kormányzat. Az idén sem feledkeznek 
meg a civil közösségekről, támogatá-
sukra az elkülönített keretet 20%-kal, 
50 millió forintra növelték.  
Pünkösdkor átadják a Szoboszlói Iro-
dalom Házát. A Kossuth utcai régi 
polgári lakóházat Bieliczkyné Buzás 
Éva 28 millió forint magánadományá-
nak segítségével alakítják át. Szintén 
felajánlásokból, közte a polgármesteri 

keretből elkészítteti a Bocskai István 
Múzeum a fejedelem másik, „bos-
nyák” koronáját.
Közel 400 változatos programot kínál 
az idén Hajdúszoboszló – hangsúlyoz-
ta Majoros Petronella alpolgármester, 
hozzátéve, hogy közel 60 ismeretter-
jesztő előadást is szerveznek. A folya-
matban lévő Civil roadshow-t követi 
a tavaszi művészeti napok, melyet a 
húsvéti park átadásával, március 24-
én nyitnak meg, több újdonsággal. 
A nagyobb rendezvényekről dr. Ko- 
vács Gergely szólt. Kiemelte a Bizo-
nyítványbulit, ahová sztárfellépőket 
hívnak, de a foci Eb is követhető lesz. 
Júliusban a 2. Art food fesztivált ren-
dezik meg, majd augusztus elején kö-
vetkezik a 43. Kösely-kupa lovas fesz-
tivál, melynek programjában többek 
között a Nemzeti Lovas Színház be-
mutatóját is láthatják. Szeptemberben 
ismét Tokajt köszöntjük díszvendég-
ként a bor- és gasztrofesztiválon. 
A levegőben is lesz látnivaló! Május 
17-19. között rendezik meg a Déli-
báb kupa hőlégballon fiesztát, mely-
nek versenyzőire a csónakázótónál 

is vár majd feladat! Május utolsó és 
június első napján pedig következik 
a Sportolj, Szoboszló! 2024 perces 
sportmaraton.
A művelődési központban folytatód-
nak a nívós kiállítások is. A szezonban 
megnyit a szabadtéri színpad, koncer-
tek, színházi estek lesznek itt, jön a 
Bagossy Brothers Company, az Edda, 
Geszti Péter, augusztus 20-án a Csík 
Zenekar. Természetesen nem marad-
hat el a nagy hagyományú folkhétvége 
és a dixielandnapok sem. Nem utolsó-
sorban a szoboszlói nyárban újra fel-
lépnek a művészeti csoportok is.

Írta: Tibai Irma
Fotók: Tóth Imre 



06 70 415 5845

Hajdúszoboszló,
Nyugati sor 9.

Ingyenes 
házhozszállítás 

Hajdúszoboszlón!

ÉPÍTŐANYAGBAN 
OTTHON VAGYUNK!

HÍVJON MINKET!

• Sóder

• Homok

• Cement

• Beton, betonacélok

• Szigetelések

• Vakolóanyagok

• Tégla, cserép

• Ragasztók

• Burkolatok

• Szerelvények

• INGYENES szaktanácsadás!
• Törzsvásárlóinknak folyamatos KEDVEZMÉNYEK!
• LED szalagok és tápegységek verhetetlen árakon!
• Villamossági anyagok teljes választéka!
• Kivitelezőknek EGYEDI ÁRAK!

vásá
rlói
nkér

t

Villamossági üzletház

30 ÉV
E

Hajdúszoboszló, Tokay utca 2.
( 20/483-3748, ( 52/270-494
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